
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 
 
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община  
 
Във връзка с новата Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски 
ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията 
на Столична община, искам да изразя несъгласието си за новите критерии за 
кандидатстване и по конкретно отпадането на К5 Дете, което посещава общинска 
самостоятелна детска ясла или частна детска ясла, регистрирана от СРЗИ на 
територията на Столична община най-малко 6 месеца преди записване. Премахването 
на К5 без гратисен период, в заварено положение за деца, посещаващи СДЯ, без право 
на информирано решение и избор смятам, че е чиста форма на дискриминация. 
 
Сигурна съм ,че имате статистика колко деца не могат да посещават държавна 
ясла/градина,защото няма места (или нямат необходимия брой максимални точки).Това 
значи,че приемайки това безумно изменение лишавате още повече деца.Като двама 
работещи родители(както е и в нашето семейство) сме обезпокоени. Както в случая 
моето дете не е прието на градина  какво трябва да направим .... да напусне един от нас 
работа или да търся градина за детето си като таксите започват от близо 700 лв, та 
колко семейства в България могат да си го позволят и най- важното детето ми не 
получава равен старт/дискриминирано е с връстниците си понеже няма да се обучава по 
програмата и помагалата предлагани в държавните градини!  
 
Вярвам, че работите усилено за честен и справедлив процес на прием и ще вземете 
предвид мнението на всички засегнати страни.  
 
Мислите първо за децата на България, все пак те са нашето бъдеще и всеки от тях има 
право на равен старт!   
  
 Успешен ден!   
 


